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Protokół Nr 3/2024  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

odbytego dnia 26 września 2024 r.  

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna) 

 

Posiedzenie rozpoczęto 26 września 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:52 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Krzysztof Broński 

2. Tomasz Jachimek 

3. Barbara Knapik 

4. Roman Kucharski 

5. Konrad Marszałek 

6. Tadeusz Mitera 

7. Tomasz Rodak 

8. Krzysztof Wiśniewski 

9. Artur Wrona 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Małgorzata Moskal – Wójt Gminy 

Dariusz Lech – Sekretarz Gminy 

Ewa Sukta – Skarbnik Gminy 

Justyna Cudek – Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Ochrony 

Środowiska 

Anna Solak – Inspektor Referatu Inwestycji, Rozwoju, Drogownictwa  
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1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Krzysztof Wiśniewski. Przywitał 

zaproszonych gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków 

Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 27 sierpnia 2024 r. 

4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 
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6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich Województwa 

Małopolskiego”. 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze gminnej K 202513 Wierzchosławice – Wola. 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/34/2024 z dnia 27 

sierpnia 2024 w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania pn. „Budowa chodnika dla 

pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji: Niwka- Bobrowniki Małe w miejscowości 

Rudka – Bobrowniki Małe- Etap V” 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy 

zjeździe autostradowym – etap B 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 27 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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4. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. 

-Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. Jeśli chodzi o przedłożony projekt 

uchwały, planowane dochody budżetu zwiększone zostały o 151 406,65 zł. Na kwotę 

zwiększenia składają się: - wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej 

i kosztów upomnień, - odsetki od nieterminowych wpłat podatków i opłat, - dodatkowe dochody 

zrealizowane przez kierowników placówek oświatowych, - zwrot środków za zużyte media przez 

Gminną Bibliotekę Publiczną, - otrzymane wynagrodzenie płatnika składek, - zwrot nienależnie 

pobranych zasiłków wraz z odsetkami, - środki wpłacone na opłatę za pobyt mieszkańców 

Gminy w Domach Pomocy Społecznej, - większe wpływy z podatku od działalności 

gospodarczej osób fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej , - wpływy środków 

z Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w ramach Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego, - przyznane 

dofinansowanie na realizację programu pn. „Małopolska deszczówka 2024”, - środki otrzymane 

z Funduszu Edukacji Finansowej na realizację zadania w ramach Programy Lekcje o Finansach, - 

środki otrzymane w ramach Małopolskiego programu wspierania uczniów, projekt zaplanowany 

do realizacji w latach 2024 – 2026 z udziałem środków unijnych oraz środków pochodzących 

z budżetu państwa, , - zwiększenie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację rządowego 

programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej na lata 2024 – 2027”, - zwiększenie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny, - wpłaconą przez Radę 

Rodziców darowiznę na rzecz Szkoły Podstawowej w Mikołajowicach. W ramach dodatkowych 

dochodów, jak również w wyniku przesunięć pomiędzy podziałkami klasyfikacji budżetowej 

zabezpieczone zostały środki na realizację następujących zadań: 1)zakup pojemników na 

deszczówkę dla mieszkańców Gminy biorących udział w projekcie, 2)montaż klimatyzacji 

w budynku UG, 3) dokapitalizowanie spółki „Energia Wierzchosławice” sp. z o.o. 4)remont 

pokrycia dachowego na budynku Szkoły Podstawowej w Wierzchosławicach oraz roboty 

remontowe w budynku Szkoły Podstawowej w Łętowicach, 5)zwiększenie dotacji podmiotowej 

dla Gminnej Biblioteki Publicznej, 6)zwiększenie środków na opłaty za energię zużytą do 

oświetlenia ulic, placów i dróg. Zaplanowano środki na aktualizację Programu Funkcjonalno-

Użytkowego dla zadania pn. „koncepcja programowo-przestrzenna rewitalizacji żwirowni 

Dwudniaki w Gminie Wierzchosławice. W ramach otrzymanego dofinansowania, zaplanowane 

zostały środki na realizację programów „Lekcje o finansach” i Małopolski program wspierania 

uczniów, mający na celu wsparcie szkół i uczniów z syndromem nieadekwatnych osiągnięć oraz 

ich rodziców w celu uświadamiania roli rodziny. Ponadto zaplanowane zostały środki na 

realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy 

o Karcie Dużej Rodziny oraz środki na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek 

wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w ramach realizacji rządowego programu  

jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zstępczej na lata 2024 – 2027”. W związku 

z wypracowaniem przez kierowników placówek oświatowych dodatkowych dochodów, 
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zwiększone zostały wydatki na bieżącą działalność tych placówek, w tym na zakup ławek 

i krzeseł dla uczniów Szkoły Podstawowej w Mikołajowicach w ramach otrzymanej darowizny. 

Celem zabezpieczenia części powyższych zadań przesunięte zostały środki z zadań, które nie 

będą realizowane w bieżącym roku, są w trakcie realizacji, lub już zostały zrealizowane, są to: 

„Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 975 – odcinek Dwudniaki droga na Wolę”, 

„Projekt budowy chodnika przy drodze gminnej nr K202503 na działkach nr 956/4 i 1161/18” 

oraz „Modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych: a) droga dojazdowa K202542 

Łętowice - Żwirownia nr działki 1106/3 w km 0+190-0+420 w miejscowości Łętowice 

o długości 230 mb, b) droga dojazdowa K202498 w miejscowości Gosławice - Klasztor nr 

działki 389 w km 0+000-0+400 w miejscowości Gosławice o długości 400 mb”. Dokonana 

została zmiana przedsięwzięć zaplanowanych do realizacji w ramach funduszu sołeckiego, 

zgodnie z uchwałą Zebrania Wiejskiego Sołectwa Mikołajowice, ponadto zgodnie z wnioskiem 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Ostrowie dokonano przesunięć pomiędzy paragrafami 

w ramach budżetu szkoły. Natomiast jeżeli chodzi o autopoprawkę, została sporządzona głównie 

z tego względu, że doszły jeszcze wnioski sołectw o zmianę w funduszu sołeckim. Jeśli chodzi 

o dochody jak co roku tradycyjnie pojawiła się nowa klasyfikacja budżetowa, ona zawsze jest 

gdzieś tak około lipca, pod koniec lipca się zmienia. W dochodach jest taka zmiana 

w autopoprawce, że te środki, które były zaplanowane, które otrzymaliśmy w ramach KPO 

i zostały zaplanowane na rozbudowę Żłobka. Dochody z tego tytułu były planowane do tej pory 

85516, natomiast według nowej klasyfikacji te dochody zostały przeniesione do rozdziału 75867 

i tu jest też taka zmiana, że paragraf dochodowy pozostał ten sam 629, natomiast w tym 

momencie ten paragraf jest podzielony, czyli te środki, które otrzymujemy z KPO mają 

końcówkę czwartą cyfrę 7, natomiast te środki, które otrzymujemy z budżetu państwa na VAT 

jak na razie mają końcówkę 0. Jeżeli chodzi o wydatki, zmieniły się w zakresie tych zmian, które 

dotyczyły zmian w funduszach sołeckich, są to dwa sołectwa: sołectwo Ostrów i sołectwo 

Bobrowniki Małe. Natomiast zostały wprowadzone przychody, są to przychody 

z niewykorzystanych środków pieniężnych w ramach rachunków bieżących wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków niefinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych przepisach. Zwiększone zostały środki na 

realizację głównego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

środki na rozbudowę Żłobka w Bogumiłowicach. Natomiast te środki, które były poprzednio 

zwiększone akurat w tych tematach, one zostały przesunięte na rozdział 75023 Urzędy Gmin 

i Miast i miast na prawach powiatu, 60016 drogi publiczne gminne oraz 90004 utrzymanie zieleni 

w miastach i gminach. Odpowiednik załącznika Nr 2, który jest załącznikiem do Uchwały 

Budżetowej, czyli planowane wydatki budżetu Gminy Wierzchosławice na 2024 rok. Następnie 

jest załącznik Nr 3, planowane wydatki majątkowe, tutaj jest ta zmiana, ponieważ w dochodach 

ta część, która dotyczy krajowego planu odbudowy, ona w tym momencie przyjęła końcówkę 7, 

też po stronie wydatków jest rozbicie paragrafu 605, czyli paragraf 605 z czwartą cyfrą 0 i 605 

z czwartą cyfrą 7. Następne tabele prezentują zmiany, jakie zaszły w ramach realizacji funduszu 

sołeckiego w sołectwach: Bobrowniki Małe oraz Ostrów. W związku z wprowadzeniem tych 

środków związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu, jest to kwota 324 101,89 
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zł, tutaj zmieni się załącznik Nr 4, czyli w tym momencie zmienia się deficyt, zmienia się wynik 

budżetu, deficyt po wprowadzeniu tych środków on zwiększył się, jak również zmieniają się 

przychody budżetu, czyli przychody, które były zaplanowane na 2024 rok. W związku 

z wprowadzeniem tych środków związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

jest dołączony załącznik, czyli dochody i wydatki zaplanowane na realizację gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz w programie przeciwdziałania 

narkomanii. W związku z tą zmianą klasyfikacyjną w dochodach jak również wydatkach zmienia 

się załącznik Nr 13, czyli dochody i wydatki budżetu finansowane środkami pochodzącymi 

z KPO, czyli jest zmiana działu, rozdziału w dochodach oraz rozbicie paragrafu 60029 na 

końcówkę 0 i 7. Na ubiegłej sesji były również, w związku z listem proboszcza Parafii 

Wierzchosławice, ponieważ tam rozstrzygnął się już przetarg konserwacji tego kościoła, była 

zmniejszana dotacja o 350 000, więc tutaj również załącznik nr 14 jest dostosowany do tej 

zmiany, która została wprowadzona i wprowadzony został dodatkowy załącznik, jest to załącznik 

związany z realizacją projektu lekcje z klasą, dotyczy to uczniów naszych szkół podstawowych 

i są dochody i wydatki zaplanowane w ramach realizacji tego zadania. w związku 

z wprowadzeniem dodatkowych przychodów zmienią się również zapisy w Uchwale Budżetowej 

i §3 ust. 1 otrzymuje brzmienie: różnica między dochodami i wydatkami stanowi planowany 

deficyt budżetu, który zostanie pokryty przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu wynikającym z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach oraz przychodami zaciągniętych kredytów i pożyczek na rynku 

krajowym. Zmieni się również zapis §3 ust. 2 ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 

4 333 068, 69 zł oraz rozchody budżetu w łącznej kwocie 1 320 439, 80 zł. Dziękuję.  

-Tadeusz Mitera: rozumiem, że w tej uchwale jest przesunięcie środków z tego chodnika na 

Wola-Dwudniaki, czyli on nie będzie realizowany? 

-Ewa Sukta: nie będzie realizowany, nie potrafię podać szczegółów. Te środki będą przesunięte, 

bo to jest dosyć duża kwota. 

-Tadeusz Mitera: tam było 350 000.  

-Ewa Sukta: tak, wiemy na pewno, że to nie będzie wykonane.  

-Tadeusz Mitera: a jakby Pani mogła powiedzieć, jak wypadła nasza Gmina w tym nowym 

przeliczniku, jeżeli chodzi o jak gdyby subwencję i te podatki? Bo wiem, że niektóre gminy tam 

straciły, a inne zyskały. 

-Ewa Sukta: mówimy o 2025 roku, jest tam troszeczkę wyższa kwota. My zyskamy tylko ja się 

zastanawiam nad tym, czy zyskamy w związku z tym, bo jeszcze nie usiadłam do tego jeszcze 

tak dokładnie, żeby przeliczyć według tych wzorów, które są, chociaż tam jest jeden wzór bardzo 

niewygodny dlatego, że tam są poszczególne kategorie, od potrzeb w zależności od tego 

i tamtego. W jednym wzorze jest na przykład bierzemy to i to minus dofinansowanie jakie 
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otrzymaliśmy na przykład z Krajowego Planu Odbudowy, Polskiego Ładu i tak dalej. Uważam, 

że to jest krzywdzące dla gmin. Zostało to przyjęte i teraz się zastanawiam, czy ta wyższa kwota, 

która jest prognozowana nie wynika z tego art. 87 albo 85, że tam po prostu jednostki samorządu 

terytorialnego jednorazowo dostaną na 2025 rok. Na razie kwota jest większa, jeżeli jest to 

porównanie według tych zasad obecnie obowiązujących, a według tego nowego projektu 

zobaczymy, co ostatecznie z tego wyniknie dlatego, że też było spotkanie między z innymi 

z Ministrem Finansów, Minister obiecał, że do końca września jest przeznaczone 10 mld na 

dofinansowanie jednostek samorządu terytorialnego, miało to nastąpić do końca września, 

natomiast dzisiaj jest 26 i jeszcze nie ma żadnej informacji na stronie ministerstwa., więc jeszcze 

nie wiemy jak to będzie wyglądać.  

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Wierzchosławice na rok 2024 Nr LXXI/482/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 

grudnia 2023 r. wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr 

LXXI/483/2023 Rady Gminy Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. 
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-Ewa Sukta: zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. Jeżeli chodzi o sporządzenie projektu 

uchwały został on przygotowany głównie z tego tytułu, że w załączniku Nr 2 zostały 

uaktualnione te podstawowe wielkości, czyli dochody i wydatki, przychody i rozchody akurat 

w projekcie jeżeli chodzi o przychody i rozchody, jak również wynik budżetu on nie uległ 

zmianie, zostały uaktualnione tylko dochody i wydatki. Projekt został sporządzony głownie 

dlatego, że gmina otrzymała dofinansowanie na realizacje projektu „Małopolski program 

wspierania uczniów nr FEMP.06.12-IP.01-0471/2024”. To program mający na celu wsparcie 

szkół i uczniów z syndromem nieadekwatnych osiągnięć oraz ich rodziców w celu 

uświadomienia roli rodziny. Ponieważ realizacja tego programu jest przewidziana na dwa lata, 

czyli rok 2024 i 2025 to zadanie zostało wprowadzone do przedsięwzięć, czyli załącznika Nr 2 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Natomiast jeżeli chodzi o autopoprawkę, która została 

sporządzona, ma ona ścisły związek z autopoprawką sporządzoną do zmiany w Uchwale 

Budżetowej. Głównie chodzi tutaj o to, że zostały wprowadzone dodatkowe dochody, o których 

mówiłam w przypadku zmian w budżecie. W tym momencie, ponieważ te środki zostały 

zaangażowane po stronie wydatków, czyli automatycznie zmienia się wynik budżetu i ten deficyt 

wzrósł i również wzrosły planowane przychody budżetu i dlatego jest konieczność podjęcia 

takiej zmiany.  

Pytań oraz uwag nie było. 

 

Na posiedzenie przybyła Wójt Gminy Małgorzata Moskal. 

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wierzchosławice na lata 2024-2033 przyjętej Uchwałą Nr LXXI/483/2023 Rady Gminy 

Wierzchosławice z dnia 28 grudnia 2023 r. wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich Województwa 

Małopolskiego”. 

-Anna Solak: Uchwała wynika ze współpracy pomiędzy Województwem Małopolskim i Gminą 

Wierzchosławice  

w zakresie dotyczącym bezpieczeństwa na drogach leżących w obszarze gminy. Województwo, 

na wniosek gminy, realizuje zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych 

w ciągu dróg wojewódzkich Województwa Małopolskiego”. W ramach tego zadania, planuje 

wykonanie dedykowanego doświetlenia przejścia dla pieszych w km 0+010 odcinka 150 drogi 

wojewódzkiej nr 975 w miejscowości Bogumiłowice. Łączny planowany koszt zadania wynosi 

40 000,00 zł, z czego 30% kosztów (12 000,00 zł) ma być dofinansowane ze środków dotacji 

celowej udzielonej Województwu Małopolskiemu przez Gminę Wierzchosławice oraz 70% - ze 

środków własnych Województwa Małopolskiego. Ponieważ realizacja zadania ma duże 

znaczenie dla poprawy bezpieczeństwa mieszkańców gminy, Gmina Wierzchosławice planuje 

udzielić Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej na dofinansowanie części realizacji 

zadania. 

-Tomasz Jachimek: w którym miejscu dokładnie w Bogumiłowicach to będzie? Bo to 

oznakowanie numerowe nie bardzo mi mówi.  

-Anna Solak: to będzie w miejscu tutaj, jak mamy wiadukt przy stacji PKP w stronę Łętowic.  

-Tomasz Jachimek: te dwa przejścia? 

-Anna Solak: jedno, przy tej głównej drodze. 

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Poprawa 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich Województwa 

Małopolskiego”. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

7. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze gminnej K 202513 Wierzchosławice – Wola. 

-Anna Solak: propozycja lokalizacji nowego przystanku autobusowego wskazanego  

w niniejszej uchwale związana jest z uruchomieniem publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Wierzchosławice i na wniosek mieszkańców gminy.  

-Małgorzata Moskal: Szanowni Państwo tak, jak zauważyliśmy jest to ruch testowy MPK 

gminy Wierzchosławice i już mamy pewne uwagi zarówno tutaj do rozkładu jazdy i co do 

przystanków. Ostatnio też dostaliśmy informację na temat nazewnictwa na jednym z Zebrań 

Sołeckich, dlatego też nie ukrywamy, że po prostu dużo tych zmian się będzie działo w ciągu 

tych 4 miesięcy. Uważamy za słuszne dodanie tego jednego miejsca, jest to w kwestii Rady 

Gminy, dlatego Państwa bardzo prosimy o uchwalenie tego, żebyśmy mogli już od 30 września 

realizować odpowiednio ten przejazd na drodze na Woli i ten przystanek za skrętem obok 

Biblioteki. 

Pytań oraz uwag nie było.  

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze gminnej K 202513 Wierzchosławice – Wola. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

8. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/34/2024 z dnia 

27 sierpnia 2024 w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania pn. „Budowa 

chodnika dla pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji: Niwka- Bobrowniki 

Małe w miejscowości Rudka – Bobrowniki Małe- Etap V”. 

-Anna Solak: Uchwała precyzuje nam szczegółowo zakres przejęty przez Gminę od powiatu 

zadań w szczególności w zakresie letniego i zimowego utrzymania czystości oraz utrzymania 

właściwego stanu technicznego drogi. W tym celu jest niezbędne podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia zadania, mówimy o budowie chodnika w Bobrownikach Małych.  

Pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/34/2024 z dnia 27 

sierpnia 2024 w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania pn. „Budowa chodnika dla 

pieszych wzdłuż drogi powiatowej nr 1343 K relacji: Niwka- Bobrowniki Małe w miejscowości 

Rudka – Bobrowniki Małe- Etap V” 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

9. Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych 

przy zjeździe autostradowym – etap B. 

-Justyna Cudek:  uchwala się miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy zjeździe autostradowym – etap B, 

o powierzchni 18,1 ha. Ustala się następujące przeznaczenia terenów i ich symbole 

identyfikacyjne: 

1) MN/U – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i  usług nieuciążliwych; 

2) P/U – tereny produkcyjno – usługowe. 

Projekt miejscowego planu został wyłożony do publicznego wglądu w terminie od 31 lipca 2024 

r. do 23 sierpnia 2024 r. termin składania uwag ustalono do dnia 6 września 2024 r. Wniesiono 

dwie uwagi do projektu planu miejscowego. Wójt Gminy Wierzchosławice rozpatrzył uwagi 

dotyczące projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy zjeździe autostradowym – etap B. Jedną 

uwagę uwzględnił, jedną uwagę częściowo uwzględnił i częściowo nie uwzględnił. Głównym 

celem sporządzenia planu było przeznaczenie obszaru w większości pod tereny produkcyjno-

usługowe [P/U] oraz uzupełnienie, w ślad za podziałem własnościowym, układu 

komunikacyjnego o drogi klasy publicznej. Nowy plan miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego sporządzony został uwzględniając istniejącą infrastrukturę zabudowy 

mieszkaniowej i terenów o charakterze rolniczym. Tereny przeznaczone pod usługi, produkcje 

oraz magazyny i składy, wchodzące w skład dużych kompleksów przeznaczonych pod 

inwestycje, głównie pod lokalizację usług oraz zabudowy usługowej, zlokalizowane są 

w bezpośrednim sąsiedztwie węzła autostrady A4, dzięki któremu jest zapewniona bardzo dobra 

komunikacja przedmiotowych terenów. 

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie 

Rozstrzygnięcia w sposób zaproponowany przez Wójta Gminy Wierzchosławice. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Wyrażenie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchosławice dla terenów inwestycyjnych przy 

zjeździe autostradowym – etap B. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Krzysztof Broński, Tomasz Jachimek, Barbara Knapik, Roman Kucharski, Konrad Marszałek, 

Tadeusz Mitera, Tomasz Rodak, Krzysztof Wiśniewski, Artur Wrona 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

10. Wolne wnioski. 

Dyskusji nie było. 
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11. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

3 posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

 

Karolina Ducinowska     Krzysztof Wiśniewski 


